
Statutární město Brno 
Městská část Brno – Líšeň 
určeno k projednání do Rady MČ Brno - Líšeň 
 
Zápis z jednání Bezpečnostní komise RMČ č. 5/2018 ze dne 28. 6. 2018 konané na ÚMČ 
Brno - Líšeň 
 
Přítomni: Mgr. Jaroslav Stross, Mgr. Michal Simandl, Ing. Jiří Kopecký, Bc. Josef Kučerňák, 
Oldřich Lupečka,  
Hosté: npor. Bc. Tomáš Babák (PČR), Martin Filipčík (COMIMPEX spol. s r.o.) – část jednání 
Nepřítomni: František Ševčík (PN), Bohumil Myslín (PN), Alexandr Tomáš (omluven), Ota 
Jelínek (omluven) Miloslav Čada (neomluven) 
 
• Jaroslav Stross:  

Informoval o úterní prohlídce členů BK (26.6.) míst, kde by měly být umístěny kamery. 
Upřesnění míst a počtu kamerových bodů, vzešlé z prohlídky v terénu: 
- viz plán – úprava studie se jeví jako nutná - Prostor dopravního uzlu Novolíšeňská 

+ okolí objektu Mc.Donalds/Ganadas ve směru k ulici Sedláčkova/Vlkova – 
zřejmě budou potřeba 2 kamerové body 360° (otočné) 

- Nám Karla IV. – umístění otočné kamery 360° na rohový dům v majetku obce (č.p. 
17) 

- Dopravní uzel MHD Jírova/Klajdovská – nejvhodnější je umístění otočné 
360°kamery na sloup veřejného osvětlení č. 079 i z důvodu monitorování uzlu MHD a 
okolí NC Albert a NC při ulici Bednaříkova 

- Park u ulice Trnkova – NEDOPORUČENO umístění kamery – shoda všech 
přítomných členů BK, včetně zástupců PČR a MP – nevhodné je umístění i 
z technicko-provozních důvodů (značná hustota stromů v parku), ale i malého výskytu 
bezpečnostních incidentů v této oblasti 

- Nákupní centrum při ulici Kotlanova – nutno monitorovat okolí restaurací a jejich 
zahrádek i KCL ve dvorním traktu mezi dvěma hlavními budovami + přilehlé veřejné 
parkoviště, ale jako naprostá nutnost se jeví i z důvodu bezpečnostních rizik 
přesunout další kamerový bod/body k poliklinice Horníkova a k tzv. Likusáku 
pod poliklinikou při ulici Horníkova – Nadační městské centrum sociálních 
služeb (tzv. odvykací centrum patologických závislostí mládeže/dospívajících) – 
častý pohyb osob závislých na návykových látkách a opakované bezpečnostní 
konflikty s některými „klienty či návštěvníky“ tohoto centra řešené PČR/MP – 
opakované upozorňování ze strany v blízkém okolí bydlících občanů a strach 
rodičů o volný pohyb jejich dětí na okolních dětských hřištích a kolem 
panelových domů !!!! 

- Nákupní centrum Masarova (LCOS) 
- Radnice a přilehlé prostory včetně přechodu k ZŠ Novolíšeňská – levý horní roh 

budovy ÚMČ při pohledu na hlavní vchod, blíže k ulici Jírova + další kamera 
s pohledem na prostor nad zastávkou 8 Jírova mezi vinotékou, pivnicí MAJA a OC 
Albert, která by mohla být umístěna na střešním rohu domu ve správě ÚMČ Líšeň 
Jírova 15 

- Stání na ulici Kubíkova – členové komise i zástupci MP a PČR nedoporučují vůbec 
umístění kamery v lokalitě této ulice a i objekt pivnice v bývalém výměníku je zatím 



bez vážnějších incidentů – VYŘADIT Z PLÁNU KAMEROVÝCH MÍST ! a upravit 
v tomto směru i studii 

- Líšeňská rokle – jeví se nutností monitorování této nově vznikající oddychové oblasti 
Líšně z důvodu prevence bezpečnosti i ochrany majetku obce 
 
Usnesení (hlasování) o výše uvedených kamerových bodech/místech: 
5 x PRO + stejný závěr doporučuje i vedoucí OO PČR npor. Bc. Babák 
 

• dotazy na M. Filipčíka – technické parametry kamer i studie proveditelnosti 
 

• Tomáš Babák, vedoucí OO PČR – informace o statistických údajích z trestné činnosti a 
meziročních srovnáních (1-5/2017 + 1-5/2018) – nápad TČ je celkem obdobný, ale velký 
oproti stejnému období loňského roku je nárůst TČ vloupání do osobních 
motorových vozidel na území Líšně (37 případů, oproti 6, tzn. +31 případů nárůst) + 
statistika nápadu vybraných druhů TČ v Líšni v květnu 2018 a srovnání s květnem 
2017 (nárůst u MOTO-vloupání a kapsy-ulice) 

• Oldřich Lupečka – apel na MP ohledně vozidel invalidů při blokovém čištění ulic. Dále 
dotaz, zda strážníci MP kontrolují i oprávněnost užívání značek/oprávnění po invalidech. 

• Tomáš Babák – tlumočil ÚMČ nespokojenost PČR s neoznámením zahájení prodeukce 
cirkusu v Líšni (Houbalova). Akce/produkce byla prý pořadatelem řádně oznámena na 
ÚMČ, ale úřad informaci nezaslal OO PČR. Není pak možné připravit včas řádné opatření 
a personální zajištění. 
 
Další pravidelné jednání BK č. 6/2018 se uskuteční během měsíce září 2018. 
 
 

                                                                                                 Zapsal: Mgr. Michal Simandl 

 

 

 

 

Schválil: 

předseda BK RMČ Brno - Líšeň 
Mgr. Jaroslav Stross, radní pro bezpečnost 
 






